
From: Симона Савова  
Sent: Monday, July 18, 2022 12:06 AM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Билети 

 

Уважаеми дами и господа общински съветници, 

  

Казвате по медиите,че заради поскъпването на горивата финансовия дефицит 

в градския транспорт е голям. 

Най-добрият начин да се разреши проблемът е да се увеличи процентното 

възнаграждение на шофьорите на продаден билет.В момента то е много 

ниско.Реално погледнато те нямат сметка от тяхната продажба.Но ако 

увеличите процентното възнаграждение с два-три процента веднага ще 

забележите с колко много ще ви се вдигнат приходите. 

С уважение: Симона Савова 
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